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رییس کمیسیون محیط زیست شورای 
شهر کرج:

همه پروژه های عمرانی شورای ششم 
کرج پیوست زیست محیطی دارند

و  زیست  محیط  کمیسیون سلامت،  رییس 
خدمات شهری شورای اسلامی شهر کرج گفت: 
هیچ پروژه ای را در دوره ششم شورا نداریم که 
قبل از اجرا پیوست زیست محیطی آن مطالعه، 

مطرح و مصوب نشده باشد.
اصحاب  با  خبری  نشست  در  چپردار  جواد 
رسانه که در تالار شهیدان نژادفلاح کرج برگزار 
شد، اظهار کرد: یکی از افتخارات شورای دوره 
ششم این بود که مدیریت شهری را ملزم کردیم 
های  پروژه  اجرای  و  اقدام  هرگونه  از  قبل  که 
عمرانی و ترافیکی، پیوست های زیست محیطی 
آنها در کمیسیون مربوطه و صحن علنی شورای 

شهر مصوب شود.
و  زیست  محیط  کمیسیون سلامت،  رییس 
خدمات شهری شورای اسلامی شهر کرج  با بیان 
اینکه هیچ پروژه ای را در دوره ششم نداریم که 
قبل از اجرا پیوست زیست محیطی آن مطالعه، 
مطرح و مصوب نشده باشد، عنوان کرد: اخذ 
پیوست زیست محیطی شرط کافی برای انجام 
اقدامات عمرانی در شهر نیست، بلکه شرط لازم 
است که در آن آثار پروژه ها بر میزان آلایندگی 
موجود، محدودیت فضای سبز، تعیین تکلیف 
اشجار موجود در محدوده پروژه ها و … مورد 

بررسی قرار می گیرد.
و  زیست  محیط  کمیسیون سلامت،  رییس 
خدمات شهری شورای اسلامی شهر کرج مطرح 
کرد: در پروژه میدان جمهوری ما باید حدود ۳۵۲ 
درخت را جابجا می کردیم که طرح های مختلفی 
ارائه و تلاش شد طرحی انتخاب شود که حداقل 
جابجایی یا دست درازی به فضای سبز در آن 
صورت گیرد. در این راستا از ۳۵۲ درخت جابجا 

شده فقط ۶ درخت جمع آوری شدند.
چپردار با اشاره به جابجایی ۳۳۰ درخت در 
پروژه بی آر تی در فلکه اول گوهردشت و بلوار 
موذن و با بیان اینکه در این دوره همواره تلاش 
کردیم که حفظ فضای سبز را در آرای صادره در 
اظهار کرد: در حوزه سگ  قرار دهیم،  اولویت 
های ولگرد و بلاصاحب ما در مدیریت شهری، 
این  و  پسماند  مدیریت  سازمان  شورای شهر، 
کمیسیون تکالیفی را بر عهده داریم که باید به 

آنها عمل کنیم.
و  زیست  محیط  کمیسیون سلامت،  رییس 
با  کرج   اسلامی شهر  شورای  خدمات شهری 
تاکید بر اینکه نباید هیچ قصوری در این زمینه 
صورت گیرد، مطرح کرد: با توجه به بخشنامه 
ظرفیت  اجرایی،  اقدامات  برای  کشور  وزارت 
شهرداری کرج در دو مرکز نگهداری سگ های 
بلاصاحب در کرج و یک مرکز در فردیس، امکان 
مدیریت سگ های بلاصاحب را فراهم نمی کند 
و با محدودیت های موجود نمی توانیم اتفاقی 
را رقم بزنیم. باید در این زمینه به لحاظ علمی و 

قانونی تغییراتی را ایجاد کنیم.
و  زیست  محیط  کمیسیون سلامت،  رییس 
خدمات شهری شورای اسلامی شهر کرج با بیان 
اینکه تعداد سگ های بلاصاحب و مشکلاتی که 
ایجاد می کنند، با شرایط و اقدامات جاری قابل 
حل نیست، خاطرنشان کرد: موضوع سگ گردی 
در پارگ ها یا فرهنگ نگهداری از سگ در منزل، 
موضوعی یک بعدی نیست که بخواهیم فقط به 
یک بعد آن بپردازیم. رییس کمیسیون سلامت، 
محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر کرج  عنوان کرد: به نظر من که در حوزه 
درمان و سلامت انسان و دام و فرهنگ تلاش 
داشتیم، شاید برخورد با سگ گردانی در پارک 
ها و فضاهای عمومی و نگهداری سگ در منزل 
اقدام آخر باشد. اولین گام در این حوزه فرهنگ 
سازی است و باید تلاش کنیم که خانواده ها 
این زمینه مطالعه و دقت بیشتری داشته  در 
باشند. رییس کمیسیون سلامت، محیط زیست 
کرج  شهر  اسلامی  شورای  شهری  خدمات  و 
تغییرات  و  موجود  های  محدودیت  کرد:  بیان 
زیست محیطی و ژنتیک سگ هایی که نگهداری 
ایجاد می  مردم  برای  را  می شوند، مخاطراتی 
باشد.  محدودیتی  نگاه  نباید  ما  نگاه  اما  کنند 
باید همه ابعاد را در نظر بگیریم و با توجه به 
فرهنگی  و  زیست محیطی  علمی،  های  جنبه 
موضوع، تصمیمی را اتخاذ کنیم که قابلیت اجرا                

داشته باشد.

استاندار اردبیل:
راه آهن اردبیل امسال به 

بهره برداری می رسد

استاندار اردبیل گفت: راه آهن اردبیل – میانه 
مراحل پایانی خود را سپری می کند و قرار است 

نیمه اول امسال به بهره برداری برسد.
گردهمایی  دومین  در  عاملی  سیدحامد 
بازنشستگان و پیشکسوتان آموزش و پرورش در 
گرامیداشت هفته معلم در اردبیل اظهار کرد: 
جایگاه معلم از نظر فضیلت و قداست جایگاه 
همتراز با انبیا و اوصیای الهی است و قعا حرکت 
بشریت در طول تاریخ برمبنای هدایتگری و علم 
آموزی معلمان و فرهیختگان جامعه بوده است.
و  پیشکسوتان  کرد:  خاطرنشان  وی 
را  خود  عمر  پرورش  و  آموزش  بازنشستگان 
صرف انسان سازی و بهترین فضیلت معنوی در 
تربیت و تعالی نیروی انسانی کرده اند که امروز 
بزرگترین ذخیره و منبع ارزشمند کشور محسوب 

می شوند.
شرافت،  دارای  را  معلم  کار  اردبیل  استاندار 
فضیلت و قداست بیشمار توصیف کرد و گفت: 
این کار با مادیات و پرداختی های اندک قابل 
قیاس نیست و ضروری است تا شان و منزلت 
معلمان به عنوان انسان های فرهیخته و دانایی 

محور مورد توجه قرار گیرد.
را حرکت در  استان  عاملی مهمترین مساله 
ها  زیرساخت  تکمیل  و  اقتصادی  رشد  مسیر 
برای تقویت این حوزه اعلام و تصریح کرد: در 
استان  جایگاه  اقتصادی  رشد  های  حوزه  اکثر 
اردبیل بیست و پنجم و بیست و ششم بوده در 
حالی که ما با ظرفیت های بینظیر کشاورزی، 
گردشگری و بخش صنعت و معدن و مهمتر از 
همه سرمایه های انسانیو منابع ارزشمند در این 
حوزه روبرو هستیم. وی بیان کرد: اگر همه این 
قابلیت ها بکارگیری شود استان اردبیل به سرعت 
رشد خواهد کرد و ما نیز در دولت سیزدهم در 
این مسیر گام برمی داریم. استاندار اردبیل به 
تکمیل زیرساخت ها در تولید ثروت مردم استان 
اردبیل اشاره و تصریح کرد: مهمترین زیرساخت 
ارتباطات زمینی، هوایی و ریلی است که راه آهن 
اردبیل – میانه بعد از سال ها نتظار مردم در 

نیمه اول امسال تکمیل و افتتاح خواهد شد.
عاملی ضرورت اتصال راه آهن اردبیل به پارس 
آباد و وصل شدن به روسیه و حرکت تا هلسینکی 
را یادآور شد و بیان کرد: این توسعه ریلی می 
تواند استان اردبیل را به چهارراه اقتصادی تبدیل 
کند. وی از توسعه بزرگراه های استان تا ۱۸۵ 
کیلومتر خبر داد و اظهار کرد: در دولت سیزدهم 
سال اول ۵۲ کیلومتر و سال دوم ۸۵ کیلومتر 
نیز ۶۰  امسال  است  قرار  و  افتتاح شد  بزرگراه 
این استان به بهره برداری  کیلومتر بزرگراه در 
برسد. رییس شورای برنامه ریزی استان اردبیل 
به کاهش کنسلی پروازهای فرودگاه اردبیل تا ۱۷ 
مورد اشاره کرد و گفت: پروازهای اول صبح و 
آخر شب راه اندازی شده و در کنار آن امکان 
دایر شدن پرواز به سایر مناطق کشور نیز فراهم 
است. عاملی از تکمیل زنجیره فیبر نوری برای 
تقویت ارتباطات مخابراتی و تلفن همراه خبر 
داد و بیان کرد: در بخش گازرسانی خط دوم 
انتقال گاز به استان تا شهریور ماه تکمیل شده 
استان  این  در  نیز  را  برق  پست   ۱۰ احداث  و 
برای تقویت نیرورسانی به واحدهای صنعتی و 

تولیدی شاهدیم.
وی افزود: بیش از ۱۷ هزار میلیارد تومان منابع 
برای طرح ها و پروژه های اقتصادی تزریق شده 
و سایر طرح های عظیم آبرسانی، تکمیل سه 
سد و پایاب سد خداآفرین برای افزایش تولید 

محصولات کشاورزی در حال انجام است.
بنگاه   ۱۵ شدن  افزوده  از  اردبیل  استاندار 
هزارتایی  باشگاه  مجموع  به  اردبیل  اقتصادی 
ها خبر داد و اظهار کرد: ۵ مورد از این طرح 
های صنعتی و معدنی امسال افتتاح می شود 
و استان اردبیل به مجموع باشگاه هزارتایی ها 
در حوزه اشتغال می پیوندد. عاملی از تکمیل 
زنجیره گردشگری و احداث سه هتل پنج ستاره 
در استان خبر داد و خاطرنشان کرد: همه این 
برنامه ریزی ها و تلاش ها برای افزایش سرانه 
درآمدی مردم استان است که در دولت سیزدهم 

حرکت جهشی در این بخش آغاز شده است.
در این مراسم از پیشکسوتان و بازنشستگان 

آموزش و پرورش تجلیل شد.

اصحاب  با  خبری  نشست  در  حجرگشت  علی 
و  آموزش  کل  اداره  جلسات  سالن  در  که  رسانه 
مشکلات  از  یکی  شد،  برگزار  البرز  استان  پرورش 
موجود را نداشتن زمین مناسب برای ساخت مدرسه 
دانست و گفت: از دستگاه های ملی و استانی که 
زمین مناسب در اختیار دارند، درخواست می کنیم 

در این زمینه به آموزش و پرورش کمک کنند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز مطرح کرد: 
اگر بخواهیم به حد استاندارد برسیم که به طور مثال 
تراکم همه کلاس های درس بین ۲۵ تا ۳۰ نفر باشد، 
شاید به حدود ۱۰ تا ۱۱ هزار کلاس درس نیاز داشته 
باشیم که این موضوع و یک نوبته بودن همه مدارس 
ایده آل است و ممکن است به  نگاهی مطلوب و 
زودی محقق نشود. وی افزود: اگر بخواهیم با همین 
شرایط دو نوبته بودن مدارس و تراکم دانش آموزی 
تا ۳۵ نفر در هر کلاس درس فعالیت کنیم،   ۳۰
حداقل به ۳۰۰ مدرسه هدفگذاری شده نیاز داریم که 
تراکم بیشتری به کلاس های درس تحمیل نشود. 
بیشترین مشکل ما در تراکم دانش آموزی، مهاجرت 
و اضافه شدن سالانه هشت تا ۹ هزار دانش آموز به 

جمعیت دانش آموزی استان است.
حجرگشت با اشاره به اینکه به دلیل مهاجرت ها، 
گذشته از مشکل تاریخی و کمبود در این زمینه به 
حدود ۳۰ تا ۴۰ مدرسه ۱۲ کلاسه نیاز است، عنوان 
کرد: قبل از دولت سیزدهم شاید کمتر از پنج زمین 
اما  داشت  وجود  استان  مدارس  در  ورزشی  چمن 
اکنون تقریباً ۵۰ زمین چمن ورزشی در استان وجود 
دارد و تا پایان سال جاری ۲۰ زمین دیگر نیز آماده 
می شود. مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز با 
اشاره به اینکه این استان از نظر فضای اردوگاهی برای 
اردوهای دانش آموزی فقیر بوده و هست، از احیای 
اردوگاه شهید بهشتی کردان در دو سال اخیر خبر 
داد و بیان کرد: اردوگاه حضرت فاطمه الزهرا )س( 
ماهدشت متعلق به آموزش و پرورش تهران بود اما 
به دستور وزیر و با پیگیری مسوولان، ابتدای امسال 

به البرز واگذار شد.
وی با اشاره به توزیع شیر میان ۲۴۰ هزار نفر از 
در  بار  دو  میزان  به  ابتدایی  مقطع  آموزان  دانش 
هفته در خصوص سنجش نوآموزان خاطرنشان کرد: 
دانش آموزانی که قصد ورود به پایه اول ابتدایی را 
دارند، باید پیش از آغاز سال تحصیلی مورد سنجش 
بینایی،  مختلف  های  حوزه  در  کامل  غربالگری  و 

شنوایی، اختلالات یادگیری و … قرار گیرند.
آموزی  دانش  اگر  اینکه  به  اشاره  با  حجرگشت 
را نداشته  به مدارس عادی  برای ورود  شرایط لازم 
باشد، در مدارس استثنایی استان پذیرش می شود، 
فصل  در  نوآموزان  سنجش  ساله  هر  کرد:  اظهار 
به دلیل مشکلاتی که  اما  انجام می شد  تابستان 
وجود داشت، بنا شد امسال تا پایان اردیبهشت ماه 
این امر که از دی ماه ۱۴۰۲ آغاز شده است، به پایان 
برسد. مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز با بیان 
اینکه تاکنون سنجش نوآموزان به میزان ۸۲ درصد 
تحصیلی  سال  در  کرد:  مطرح  است،  شده  انجام 
گذشته دانش آموز البرزی رتبه سوم رشته ریاضی 
را در کنکور سراسری به دست آورد، دانش آموزان 
این استان ۳۵ مدال در مراحل مقدماتی المپیادهای 
کشوری کسب کردند و ۱۲ دانش آموز به جشنواره 

خوارزمی راه یافتند.
وی کسب رتبه اول کشور در زمینه تئاتر درسی و 
نیز تعداد شرکت کنندگان در پرسش مهر ریاست 
جمهوری را از دیگر افتخارات این اداره کل برشمرد و 
بیان کرد: طبق مصوبه شورای عالی آموزش و پرورش 
و شورای عالی انقلاب فرهنگی، پذیرش دانش آموزان 
در دانشگاه از کنکور به دبیرستان در حال انتقال 
است، یعنی مدل دانش آموزان در پذیرش در کنکور 

تاثیرگذار است.
حجرگشت توضیح داد: سال گذشته ضریب تاثیر 
سراسری،  های  دانشگاه  پذیرش  در  دیپلم  معدل 
۴۰ درصد و کنکور ۶۰ درصد بود که امسال ضریب 
تاثیرگذاری معدل به ۵۰ درصد رسیده است. سال 
آینده نیز ۶۰ درصد معدل دیپلم و ۴۰ درصد کنکور 
در پذیرش دانشگاه تاثیر خواهد داشت و سالانه این 
درصد افزایش می یابد تا به ۳۰ درصد کنکور و ۷۰ 

درصد معدل برسد.
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز با اشاره به 
برگزاری امتحانات نهایی پایه دوازدهم و تصحیح و 
اعلام نتایج آنها در کشور به شیوه جدید و به صورت 
امسال  بیان کرد:  برابر در سال گذشته  و  عادلانه 
امتحانات دانش آموزان پایه های دهم و یازدهم نیز 
نهایی است و معدل سه سال آخر آنها در پذیرش 
و  آموزان  دانش  بنابراین  لحاظ می شود،  دانشگاه 
اولیای آنها توجه ویژه ای در این زمینه داشته باشند.
وی البرز را جزو استان های رده بالای کشور از نظر 
پوشش تحصیلی دانست و با بیان اینکه شاید البرز 

بازمانده  آموزان  تعداد دانش  بودن  پایین  لحاظ  از 
از تحصیل جزو رتبه های اول تا سوم کشور باشد، 
با  ابتدایی  اول  مانند  پایه هایی  به ویژه در  افزود: 
مشکلی مواجه هستیم که به دلیل مهاجرت به این 
استان یا برعکس، آمار دریافتی از ثبت احوال با آمار 

موجود در جامعه مطابقت ندارد.
در  محمودوند  شهید  طرح  اجرای  از  حجرگشت 
آموزان  دانش  جذب  هدف  با  پرورش  و  آموزش 
بازمانده از تحصیل خبر داد و با اشاره به شناسایی 
حدود ۷۰ درصد این دانش آموزان عنوان کرد: در 
قرارگاه اجتماعی البرز نیز این موضوع مطرح و مقرر 
شد مدیران محلات در معرفی دانش آموزان بازمانده 
از تحصیل به ما کمک کنند زیرا هیچ دانش آموزی 

نباید به هر دلیل از تحصیل باز بماند.
البرز در رابطه  مدیرکل آموزش و پرورش استان 
با تخریب و نوسازی مدارس قدیمی توضیح داد: با 
توجه به اینکه دغدغه ما افزایش فضاهای آموزشی 
قابل  فعلاً  که  مدارسی  نوسازی  و  تخریب  است، 
استفاده هستند، چیزی به سرانه این فضاها اضافه 
نمی کند، اما در صورتی که مدرسه ای واقعاً قابل 
استفاده نباشد، این امر انجام می شود اما در اولویت 

دوم قرار دارد.
وی در خصوص تحصیل دانش آموزان اتباع در 
البرز عنوان کرد: قبلاً چون سازوکار قوانین و مقررات 
بازتر بود، دانش آموزان اتباع بیشتری در مدارس 
امر  این  گذشته  سال  از  اما  کردند  می  نام  ثبت 
قانونمند شد و باید با مجوز قانونی ثبت نام کنند. به 

همین دلیل برای اولین بار تعداد دانش آموزان اتباع 
در سال تحصیلی جاری به نسبت سال قبل ۲ هزار و 

۵۰۰ نفر کاهش یافت.
هزار  حدود ۲۳  اکنون  اینکه  بیان  با  حجرگشت 
دانش آموز اتباع در مدارس البرز مشغول تحصیل 
های  شهرستان  در  فراوانی  بیشترین  که  هستند 
ساوجبلاغ و چهارباغ است، اظهار کرد: حدود ۲۵ 
هزار نفر از معلمان مشمول قانون رتبه بندی شدند 
که ۱۵ هزار نفر از آنها در مرحله اول اعتراض داشتند 
و از این تعداد اعتراض حدود ۱۰ هزار و ۵۰۰ نفر وارد 

بود و رتبه آنها ارتقا یافت.
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز از افزایش 
حدود ۲۶ تا ۲۷ درصدی میانگین حقوق معلمان از 
طریق رتبه بندی خبر داد و مطرح کرد: اختصاص 
پرورش  و  آموزش  به  درسی  های  کتاب  سهمیه 
استان ها بر اساس آمار ثبت نام در سامانه انجام 
و به همان تعداد کتاب توزیع می شود. ثبت نام از 
اوایل اردیبهشت آغاز شده و دانش آموزان می توانند 

نسبت به این امر اقدام کنند.
وی تاکید کرد: مدارس دولتی عادی از نظر قانونی 
حق دریافت مبالغی تحت عنوان ثبت نام، شهریه و 
… را ندارند اما مدارس خاصی مانند سمپاد، نمونه 
دولتی و… قوانین خاص خود را دارند و می توانند 
اینکه آموزش و  با توجه به  شهریه دریافت کنند. 
را  دولتی  مدارس  نیازهای  تواند همه  نمی  پرورش 
تامین کند، اولیا در صورت تمایل می توانند مبالغی 

را به عنوان کمک به مدارس پرداخت کنند.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز مطرح کرد؛

کمبود زمین برای ساخت مدرسه در البرز
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز یکی از مشکلات موجود را نداشتن زمین مناسب برای ساخت مدرسه دانست و گفت: از دستگاه های ملی و استانی 

که زمین مناسب در اختیار دارند، درخواست کمک می کنیم.

از دستگاه های 
ملی و استانی 

که زمین 
مناسب در 

اختیار دارند، 
درخواست 

می کنیم در 
این زمینه 

به آموزش و 
پرورش کمک 

کنند

استاندار بوشهر خبر داد

استاندار بوشهر گفت: با برنامه ریزی صورت گرفته ۲ هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان برای توسعه زیرساخت های آموزش و پرورش استان 

بوشهر اختصاص می یابد.
احمد محمدی زاده در نشست شورای آموزش و پرورش استان 
بوشهر با بیان اینکه امسال سال آموزش و پرورش در استان بوشهر 
است اظهار کرد: در سال جاری همه با هم منسجم در رفع مشکلات 

زیرساخت های آموزش و پرورش تلاش و کمک می کنیم.
وی یکی از برنامه های مهم در حل مشکلات زیرساخت فضاهای 
آموزشی در استان بوشهر را انعقاد تفاهم نامه با سازمان نوسازی، 
توسعه و تجهیز مدارس دانست و بیان کرد: در این راستا هزار 
میلیارد تومان از سوی استان بوشهر از محل اعتبارات تملک دارایی، 

مولدسازی و مسئولیت های اجتماعی تأمین می شود.

استاندار بوشهر با اشاره به تأمین ۱۵۰۰ میلیارد تومان از سوی 
سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس در انعقاد تفاهم نامه یاد 
شده خاطرنشان کرد: در مجموع بر اساس این تفاهم نامه ۲۵۰۰ 
میلیارد تومان برای توسعه زیرساخت های آموزش و پرورش استان 

بوشهر اختصاص می یابد.
محمدی زاده ادامه داد: از محل این اعتبار ۱۴۳ طرح شامل ۱۳۵ 
مدرسه و ۸ مجتمع فرهنگی حوزه آموزش و پرورش استان بوشهر بر 

اساس برنامه زمانبندی ساخته و تحویل می شود.
وی توجه ویژه به اداره کل نوسازی مدارس استان بوشهر را مورد 
اشاره قرار داد و بیان کرد: ۲۵۰ میلیارد تومان در ابتدای سال جاری 

به حساب این اداره کل واریز شده است.
استاندار بوشهر نواختن زنگ سپاس معلم، تجلیل از معلمان 

شاغل و پیشکسوت و سرکشی از خانواده فرهنگیان شهید استان 
بوشهر را از دیگر برنامه ها اعلام و تأکید کرد: همه مدیران و معلمان 
مدارس از آموزگاران دوران تحصیل خود در مقاطع مختلف تحصیلی 
تجلیل کنند. محمدی زاده در ادامه ایجاد منبع جدید درآمدزایی برای 
آموزش و پرورش استان بوشهر را مورد تأکید قرار داد و گفت: این 
طرح ابتدا در مرکز ۱۰ شهرستان استان بوشهر امسال اجرایی شود.

وی خواستار پرداخت سهم آموزش و پرورش از محل عوارض 
شهرداری های استان بوشهر شد و گفت: بر اساس قانون پرداخت 
منابعی از سوی شهرداری ها به آموزش و پرورش در نظر گرفته که 
باید در پرداخت سهم اداره کل آموزش و پرورش استان از منابع 
شهرداری ها تسریع شود. محمدی زاده با گرامیداشت یاد و خاطره 
انقلاب  بیانات رهبر معظم  به  استناد  با  شهید مرتضی مطهری 
اسلامی در عرصه جایگاه معلم اظهار داشت: معلمان پرورش دهنده 

مهمترین سرمایه جامعه و انسان ها محسوب می شوند.
وی انسان های پرورش یافته را پایه ریزان تمدن ملی و جهادگران 
میدان کارزار مبارزه با جهل و بی سوادی دانست و بیان کرد: این 
افراد سازندگان هویت و فرهنگ یک ملت هستند و در واقع معلمی 

شغل انبیا الهی محسوب می شود.
استاندار بوشهر با اشاره به بیانات مقام معظم رهبری که شهید 
مرتضی مطهری به معنای واقعی یک معلم دلسوز بود گفت: شهید 
اندیشه های عمیق اسلامی را  بیان قوی رسوخ  با فکر و  مطهری 
ذهن جوانان دنبال می کرد، همان گمشده ای که امروز در جامعه 
دانش آموزی با آن مواجه هستیم و بخشی از تغییر رویکرد که در 

مدارس اتفاق افتاده ناشی از همین ضعف است.

اختصاص ۲۵۰۰ میلیارد تومان برای توسعه زیرساخت های آموزشی بوشهر

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان:
۳۶۰۰ معلم در اصفهان استخدام می شود

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: در سال جاری برای استان 
اصفهان سهمیه ۳ هزار و ۸۶۰ معلم در نظر گرفته شده که ۳ هزار و ۶۰۰ نفر 
مناسبت  به  خبری  نشست  در  ابراهیمی  محمدرضا  شد.  خواهند  استخدام 
روز معلم اظهار کرد: اهمیت آموزش و پرورش بر کسی پوشیده نیست و اگر 
بخواهیم آینده را پیش بینی کنیم باید سری به مدارس بزنیم چرا که نبض آینده 
جامعه در مدارس نقش می گیرد. وی هر گونه توجه به آموزش و پرورش را 
سرمایه گذاری ویژه برای آینده دانست و افزود: میزان توجه به آموزش و پرورش 

یکی از شاخص های توسعه یافتگی جوامع است.
مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان با بیان اینکه با اقدامات ویژه در دولت 
سیزدهم و مجلس و قوای سه گانه حال آموزش و پرورش خوب است، ادامه داد: 
اقدامات خوبی انجام شده اما هنوز کافی نیست، تاحدودی کمبودها در حوزه 
تجهیزات و فضا و نیروی انسانی جبران شده است اما جای کار وجود دارد. وی با 
بیان اینکه کار ما فرهنگی است و باید برای انجام آن علاقه و هدف متعالی داشته 
باشیم، ابراز کرد: تعمیق آگاهی از سوی رسانه ها در این ارتباط امری ضروری 
است، رسانه ها باید رابطه و واسطه ای بین مسوولان و مردم باشند، دستاوردهای 

نهاد و سازمان باید عرضه شود و از سویی نیز کمبودها نیز گزارش شود.
ابراهیمی با بیان اینکه ما نباید در شهرک ها و مناطق انبوه نشین مشکل 
مدرسه داشته باشیم، افزود: اگر ماده ۱۸ قانون شوراها اجرا می شد این مشکلات 
را نداشتیم. وی تحقق مسوولیت های اجتماعی نهادهای کلان تولیدی در قبال 
بهبود شرایط آموزش و پرورش را امری ضروری دانست و افزود: باید توجه 

داشت در سال گذشته مدارس اصفهان ۱۱ روز غیرحضوری شد و تعطیلی ۶۰۰ 
هزار دانش آموز خسارت بزرگی است چرا که حدود ۴۰ میلیون نفر ساعت ما کم 
رمق شده است. مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان افزود: تعمیق بخشی 
۲ واژه مقدس تعلیم و تربیت باید در دستور کار رسانه ها باشد و اجازه دهند این 

آموزش تحت تاثیر کم کاری دیگران قرار گیرد.
وی با بیان اینکه تنوع مدارس در جامعه وجود دارد و این تنوع مخالفان 
وموافقانی دارد، ادامه داد: کارگروهی بیش از یک سال است که در خصوص 
بررسی روند فعالیت تنوع مدارس فعالیت می کند و در آینده نزدیک در خصوص 

کاهش تنوع مدارس اقدام خواهد شد.
ابراهیمی در خصوص کیفیت آموزش در مدارس دولتی نیز ابراز کرد: برای این 
امر ما از برخی معلمان نمونه درخواست دریافت ساعت آموزشی در مدارس 
دولتی را داشتیم که این امر منجر به کسب رتبه دوم کیفیت آموزش در کشور 
شدیم. وی در ادامه با اشاره به اینکه استان اصفهان حدود یک میلیون نفر 
دانش آموز دارد، افزود: رشد دانش آموزی در استان اصفهان تقریباً چندین 
دهه است که صعودی است، اصفهان، کاشان، نجف آباد، خمینی شهر، شهرضا 
و … شاهد افزایش تعداد دانش آموز هستیم و در مناطق روستایی و شهرهای 

کوچک تر شاهد کاهش تعداد دانش آموز هستیم.
۱۵۰ مدرسه در اصفهان تحت تاثیر فرونشست است

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان با بیان اینکه در شهرها دچار کمبود 
فضای آموزشی هستیم، گفت: ۱۵۰ مدرسه در استان تحت تاثیر فرونشست 

قرار گرفته اند، بخش عمده ای از آنها با اقدامات فنی، مهندسی انجام شده در 
حال استفاده است و ۴۲ مدرسه از روند آموزشی خارج شده که فضای برخی 
جبران شده است. وی ادامه داد: ناحیه ۵ آموزش و پرورش اصفهان در خانه 
اصفهان، ناحیه چهار آموزش و پرورش و برخوار بیشترین مدارس آسیب دیده 
از فرونشست را دارند. ابراهیمی در خصوص آثار کرونا بر روی سیستم آموزش 
و پرورش گفت: همه جهان از این پدیده تاثیرگرفت، آثار این پدیده کوتاه مدت 
تمام نمی شود، بنابراین در بعد آموزش دانش آموزی که سال اول و دوم را به 
صورت آنلاین آموزش دریافت کرده دچار مشکل آموزشی و پرورشی می شود، 
بنابراین ما سعی کردیم هرچه زودتر مدارس را بازکنیم که چالش های زیادی را 
داشتیم. وی اضافه کرد: اولین اقدامی که در این زمینه انجام دادیم، تشکیل ستاد 
پسا کرونا بود که اقدامات خوبی انجام شد و شکل و کیفیت آموزشی متفاوت 
شده است، نوع آموزش متفاوت شده است، از فضای مجازی به عنوان مکمل 
استفاده می کنیم. مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان با بیان اینکه کمبود 
نیرو در استان اصفهان به عنوان ابر چالش تعریف شد، ادامه داد: این در 
حالی است که در دولت سیزدهم دانشگاه فرهنگیان را تقویت کرده و در استان 
اصفهان ۲ هزار و ۳۰۰ دانشجو معلم را پذیرفتیم در سال ۱۴۰۰، در سال ۱۴۰۱ 
حدود ۲ هزار و ۷۰۰ نفر و در سال جاری سهمیه اصفهان برای استخدام در 
استان اصفهان ۳ هزار و ۸۶۰ نفر، البته این عدد به صورت کامل محقق نمی شود 
چرا که در برخی از مناطق کد رشته ها به حد نصاب نمی رسد. وی ادامه داد: 

انتظار ما این است که در سال آینده حدود سه هزار و ۶۰۰ نفر جذب شوند.

ابراهیمی با بیان اینکه آموزش و پرورش تا رسیدن به کیفیت مطلوب فاصله 
دارد، افزود: ما اقداماتی را در دستور کار داریم که در صورت تحقق به شرایط 
مطلوب می رسیم. وی در خصوص آمار دانش آموزان اتباع خارجی ابراز کرد: 
حدود ۵۰ هزار دانش آموز تبعه در مدارس استان داریم که از این تعداد ۲۰ هزار 
نفر در شهر اصفهان هستند. مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان با بیان 
اینکه سال گذشته طرحی را برای توزیع اتباع در مدارس استان در دستور کار قرار 
دادیم، گفت: طبیعی است وقتی در یک منطقه تعداد زیاد اتباع را داشته باشیم 
تعداد دانش آموزان نیز زیاد خواهد بود. وی در خصوص آمار دانش آموزان 
بازمانده از تحصیل نیز گفت: ۸ هزار و ۳۰ نفر بازمانده از تحصیل معرفی شد که 

۹۸ درصد بازگشت به مدرسه دارند و ۲ درصد نیز هنوز جذب نشده اند.
ابراهیمی با بیان اینکه در استان اصفهان مدارسی برای کودکان کار فعال شده 
است، ابراز کرد: ۲ مدرسه در استان با این رویکرد راه اندازی شده است و در 
منطقه زینبیه نیز خیری در حال ساخت مدرسه ای برای این دانش آموزان است.

دستگاه ها برای اجرای طرح »نماد« همکاری نمی کنند
وی در خصوص آسیب های اجتماعی موجود در مدارس ابراز کرد: همه نهادها 
باید همکاری لازم را برای اجرای طرح نماد داشته باشند، ۱۴ دستگاه برای این 
طرح مسوولیت دارند اما همکاری لازم را ندارند و آموزش و پرورش در این زمینه 
به تنهایی وارد عمل شده است. مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان با بیان 
اینکه جذب مشاور را در استان اصفهان داریم، ادامه داد: آماری از تعداد دانش 

آموزان معتاد نداریم اما در مدرسه استعمال مواد مخدر نداریم.


